
Sa d e s e te  z a je d n ič k e  s je d n ic e  V i je ć a  S k u p štin e  o p š t i -  
ne B an ja L uka, održane 15 . 11 . 1967» go d in e

S je d n ic a  je  p o č e la  u 8,00 s a t i  u V i j e č n i c i  Doma k u ltu — 
re.

P r e ts je d a v a  p r e t s je d n ik  SO-e BaMĆ ZiV ko.
Z a p is n ik  v o d i ra d n ik  SO-e A la g ić  I b r o .
P r is u tn o  75» o tsu tn o  25 o d b o rn ik a .

N isu  n a j a v i l i  o tsu stv o *  D o jč in o v ić  N ovak, G unić D ža v id , 
L ič in a  Eactm iia, P i š t e l j i ć  d r . Dušan, T u le k  S a d ik , Zec Markd* 
S a iam ić  L ju b iš a ,  A n t ić  l i i r k o ,  Džombić M ilo ra d , Ja n k o vić  d r .  V o- 
j i s l a v ,  Kecman D rago, Mandić V u k a šin , Memon Iv a n , M ila d in o v ić  
M ile n k o , P i r o l i ć  Meho, P u l j i ć  D rago, R u žd ić T e o f ik ,  S u kalo  Bogo- 
l j u b ,  V ra n je š  T od or, V u k o lić  S te v a n .

OpraVdano o tsu tn i«  G rb ić  M ila n , J a jč e v ić  I v i c a ,  J a n k i-  
j e v i ć  V ik t o r ,  P e tk o v ić  B o js n , R ojc V e ra .

P o što  j e  u tv rd ie n  p r o p is a n i kvorum, p r e t s je d a v a ju ć i  k o - 
n s t a t u je  da s je d n ic a  može p o č e t i .

O dbornik T a t ić  Stanko j e  p o s ta v io  p it a n je  z a š to  n i j e  
d obio m a t e r i ja l  na v r ije m e  z a  p r o š lu  s je d n ic u ?

ŠOLAJA JEFTO je  p ita o  š t a  j e  sa  izgrad n jom  Robne kuće 
u R udarskoj u l i c i ?  Neka o b ja š p je n ja  u v e z i  ovoga d a li^ s u  P la v -  
č i ć  M ilo rad  i  M ešin o vić  Tasim . P r e t s je d a v a ju ć i  B ab ić  Živko j e  
p r e d lo ž io  da se  o b ra zu je  k o m is ija  k o ja  b i  i s p i t a l a  sve  problem e 
u v e z i  iz g r a d n je  Robne k u će . U k o m is iju  b i  u š l i  p r e t s t a v n ic i  s t -  
ru č n ih  organa a  sa zva o  b i  je  s e k r e ta r  SO.

O dbom ik i z  P is k a v ic e  P e p in o v ić  Drago t r a ž i  da se  i s p i -  
t a  z a š to  se  ne od ržava  e le k t r ič n a  l i n i j a  u P i s k a v ic i  ( n e r i j e s e -  
no p ita m je  t r a f o  s t a n ic e )  zbog p o v e ća n ja  napona u m re ž i, s t r a d a -  
j u  e l e k t r i č n i  a p a r a t i  u dom aćinstvim a.

Naknadno su  p r a v d a ji  iz o s ta n k e  s a  s je d n ic e  SO s l i j e d e ć i  
o d b o rn ic i*  K a jk u t D ju r a d j, S a b l j i ć  Žarko i  S ta n k o v ić  Duško po 
dva iz o s ta n k a , T a t ić  S ta n k o , M a rč e tić  Bogdan, L u č ić  Tomo, P o p ović 
M ilo ra d , A le k s ić  Bogdan i  S e n ić  Ranko po jed a n  iz o s ta n a k .

Jeđ n oglasn o j e  u sv o je n  z a p is n ik  s a  p r o š le  s je d n ic e .

D N E V N I  R E D

vlV Informacija 0 nekim pitanjima izgradnje i moderniza- 
cije putne mreže. Izvjestilacs Romčević Vlado ■

2 .  P o tv rd a  r j e š e n j a  p re d s je d n ik a  o fo rm ira n ju  k o m is ije  
za  u p is  zajm a.

I z v j e s t i l a c i  Kuzmanović R ajko
5 .  A n a liz a  o s t a n ju  i  problemima f i z i č k e  k u ltu r e  i  s p o r -  

t a  na b a n ja lu č k o j komuni.
4 .  R je š e n ja  i  z a k l j u č c i  i z  o b la s t i  im ovinsko p ra v n ih  p b -

l a s t i t



a) о ukidaaju rješenja N00 Banja Luka broj 0J/7-PG- 
181/1-5 9 . od 1 6.5 .1959. godine o dodjeli zemljišta za izgradnju 
porodične stambene zgrade Grabovac Miloradu,

b) o ukidanju rješenja N0 Banja Luka broj 03/7-ВД- 
3 1 4 /1 od II.7.I959. godine o dodjeli zeraljišta za izgradnju po - 
rodične stambene zgrade Topalović Jovi,

^  c) o utvrdjivanju opšteg interesa za izgradnju objekata 
Pabrike celuloze i viskoze, radi administrativnog prenosa zemlji- 
šta u k.o."Vrbanja, na kojem pravo korištenja ima ZTP,

d) o dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog graajevin- 
skog zemljišta ranije vlasništvo Muhurdarević Ibriša, Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi proširenja ulice Ejuba Kobaslića,

e) o dod^eli naciona1izovanog neizgradjenog gradjevin- 
skog zemljišta, ranije vlasništvo Višić Jusufa I dr. Stanbenom 
preduzeću Banja Luka, radi proširenpa ulice Braće Bukić,

f) o dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gradjevin- 
skog zemljišta, ranije vlasništvr. .oavić Vlade i dr. Stambenom 
preduzeću Banja Luka, radi izgradnje stambene zgraae,

g) o davanju saglasnosti za prodaju zgrade u Poreču,
h) o izmjeni Ilješenja o dodjeli gradjevinskog neiz^ra- 

djenog zemljišta u društvenoj svojini, radi dogradnje porodične 
stambene zgrade.

5. Isplata iz budžetske rezerve:
a) Sekretarijatu narodne odbrane 4o.ooo,oo dinara,
b) Sahovskom klpbu "Nikica Pavlić" 1 2.ooo,oo dinara.
6. Informacija o realizaciji sredstava mjesnog samodo-

prinosa,
7. Informacija o izvršenoj inspekcijskoj kontroli u 

privatnom sektoru od 1.1. do 15*9*1967* godine,
8. Informacija o nedozvoljenoj trgovini na području op- 

štine Banja Luka,
9. Imenovanje komisije za izgadu programa rada SO za 1968. godinu.
Dnevni red je jednoglasno usvojen.
Po 1 tački - Informacija o nekim pitanjima izgradnje 

i modernizacije putne nreže. iavjootilac IIueičcv t ć .
Predsgedava^ući Babić Živko dao je nekoliko uvodnih na- 

pomena, osvrnuo se na sve akcije koje su dosad poduzete u vezi 
modernizacije i izgradnje putne mreže.

Izvjestilac je Romčević Vlado (izlaganje u prilogu)
KOVAČEVIĆ HADE - istakao da za put Prijedor - Banja Lu- 

ka postoje razna rješenja. Za dionicu Dragočaj - Ivanjska radi * 
se dokumentacija. Pri odredjivanju trase treba dati riječ struč- 
njacima. Urbanistički zavod treba dati saglasnost na priključke. 
Priključak se ne može izvesti po staroj prijedorskoj cesti, tre- 
ba bježati od naselja, to je tranzitni putr, izbjeći uspone. Mis- 
li da je oriključak kod Zalužana bolji i pozitivniji. Treba raz- 
1

-  2 -



-  3 -

likovati pitanje ulice (njenog asvaltiranja) i tranzitnog pu- 
ta. Sporna pitanja treba §to prije riješiti jer se ne moze ra- 
diti bez projekta. Kasni poSetak radova. PrikljuSak da se ri- 
ješi što prije i to kod Zalužana je bolje.

BABIĆ ŽIVKO - Imamo pravac sjever - jug i istog - 
zapađ. Pravac sjever jug - put za ^rađišku je mnogo preopte- 
ređen, veliki je broj nesre'a, mrtvih. Prikljucak u Zalužani- 
ma ne bi bio zgodan. Opter^tio bi se ved ionako preopteređen 
put. U svakom slucaju uzeti u obzir strucne službe i ekonomsku 
dokumentaciju. ^reba proušiti obe varijante puta za Prijedor.
Pa kad se jeđna usvoji da se znaju razlozi zašto druga nije us- 
vojena. Put za Doboj je ucrtan ođ ranije u programu izgradnje 
i modernizacije putne mreze, te ga ne treba izbaciti iz pgogra- 
ша, odlagati za kasnije.

PAIL IVICA - Hanije smo zauzeli stavove i predlaže 
da se informacija u cijelosti usvoji.

DŽAHKIĆ PIKRET - Podržava prijedlog Paila i predlaže 
da poslanici u Republiškoj skuoštini brane ove stavotfe.

Na odbornicima je velika odgovornost u radu oko upi- 
sa zajma. Za dva dana Republicka skupština se sastaje da ras- 
pravlja o Zakonu o iznnsu zajma i o pravcima modernizacije i 
rekonstrukcije puta BiH. Zajam se raspisuje u visini 4o mili- 
jardi. Rok upisa je od 1.12.1967. đo 1.2. 1968. Uplata u 36 
rata. Republički sekretar za finansije donijeđe uputstvo za 
provodjenje zajma. Osnova*e se državna komisija za upis zajma, 
svi bi trebalo da joj se nadju pri ruci, da pomognu. Uocene 
su slabosti oko priprema za upis zajraa. Rije bilo zborova SSRU. 
U radnim organizacijama samo se politički aktiv upoznao sa uv- 
jetima: PTT i "Duvan" nisu održali^,
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<=*kup за radnicima. Mi smo zainteresovani da зе upiše pla- 
nirani iznos zajma, jer smo u tom slučaju stimulisani -80$ 
ide Republici a 20$ sredstva opčtini.

ZEMIĆ LOBRIVOJE - Na održanim sastancima svi se interesuju 
za pravce puteva. Već 6 godina se vodi polemika, iznosilo 
da "bi put preko TomaSice duž rijeke G-omjenice bio za mili- 
jardu jeftiniji. Kako to da se sad ta jeftinija varijanta 
ne uzima u razmatranje?

BUZABŽIĆ RAJKO - Princip je jaci od varijanti. 
Izabrati jeftiniju, bolju varijantu.

KAjLJEirEĆ ЖЕКО - Sad ве treba diskutovati o 
varijantama.

ANUŠIĆ JOSO - Slaže se da se uzmu u obzir obe 
varijante, ali je za priključak u Zalužanima.

OERIĆ OSMAN - je za predloženo. Priključci se 
mogu uslovljavati da ne prave smetnje. Ako bi priključak 
bio u Zalužanima u tom slučaju morala bi se graditi raste- 
retnica do Zalužana. Ne treba odlagati izgradnju puta za 
Boboj .

POPOVIĆ MEŠO - predlaže da u program izgradnje i 
modemizacije putne mreže udju izgradnja nadvožnjaka 
ili podvožnjaka u Zalužanima. Ako se ostvari predvidjeni 
upis 100$, opština bi raspolagala sa 20$ sredstava, što bi 
se moglo upotrij ebiti za modemizaciju puteva po potrebi. 
Treba pokrenuti akciju kod gradjanstva za upis zajma.

Pretsjedavajuči Babić Živko je pročitao
Z A K L J U Č K E

1. U programu modernizacije,rekonstrukcije i 
izgradnje putne rareže ne treba odlagati ranije utvrdjenu 
izgradnju dionice Banja Luka - Loboj na pravcu Bosanski 
Novi -Zvomik. Na osnovu tehničko-ekonomske dokumentacije 
treba da se zauzme stav o vodjenju trase bilo preko Kotor 
Varoša ili Prnjavora.

2. Istovremeno nužno je prići izradi potrebne 
dokumentacij e za pravce Prijedor-Banja Luka,te Prijedor- 
Tomačica-Banja Luka i na osnovu toga odlučiti o vođjenju 
pravca. Pri zauzimanju stavova s ovim varijantama treba 
uvrstiti priključak Sanskog Mosta najkraćim i najekonomič- 
nijim putem na osnovni pravac.

3. Obavezno treba poštivati stavove i mičljenja 
SkupStine opStine u pgledu ulaska puta Prijedor-Banja 
Luka u grad Banja Luku.
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Na ovako postavljenim zahtjevima mi smo prisilje- 
ni insistirati iz razloga Sto smo ve6 u ranije izvršenim 
pripremama oko upisa zajraa ohjasnili gradjanima i radnim 
organizacijama raniji program izgradnje, modemizacije 
putne rareže (u kome je ucrtan pravac Bosanski-Novi Banja 
Luka- Zvornik), kao i da 6e se na osnovu ekonomsko-tehničke 
dokumentaclj e zaužimati stavovi o spornim varijantama. Odstu 
panje od toga imaće negativne posljedice u konacnim rezulta- 
tima oko upisa zajma. Pored toga, odlaganje izgradnje dio- 
nice Banja Luka-Boboj imala bi negativnih posljedica na raz- 
voj privrede naše opštine.

Mislimo da treba uzeti u obzir ćinjenicu da se na 
našoj opštini predvidja da se upiše 3 milijarde i 2oo mili- 
ona zajma, što nije malo opterečenje za naše gradjane i 
radne organizacije.

Na kraju želimo skrenuti pažnju, da se prilikom 
razmatranja o programu modernizacije i rekonstrukcije putne 
mreže razmotri i mogućnost izgradnje nadsrožnjaka - podvož- 
njaka na pravcu puta Bosanska G-radiSka-Banja Luka-Bugojno- 
Split, obzirom na opterećenost saobraćaja na dionici Banja- 
Luka-Bosanska Gradiška.

Jednoglasno su usvojeni zakljućci o nekim pitanjima 
izgradnje i modernizacije putne mreže.
Po 2 taćci - Potvrda Rješenja predsjednika o formiranju 
komisije za upis zajma izvjestilac je bio Kuzmanović Rajko.

Rježenje je usvojeno jednoglasno.
Po 3-tačci - Analiza o stanju i problemima fizićke kulture 
i sporta na banjalučkoj komuni - izvjestilac je bio Perović 
Petar (materijal u prilogu).e

VERETvT АИМЕТ - istakao da je komisija ispitala 
stanje u FK иВогасм, zadatak je bio težak i složen. Trebalo 
je naći mogućnosti za egzistenciju kluba, a i rasteretiti 
opčtinski budjet ubuduće! Masovni i kvalitetni sport jedan 
bez drugog ne može. Nača komuna može se pohvaliti sportskim 
uspjesima - kvalitet,ligaši, biciklistički klub BSK učešće 
u trci f,Kroz Jugoslaviju” , LTV ’TartizanH Slet Bratstva i 
Jeđinstva itd. Svi uspjesi su postignuti zalaganjem entazi- 
jasta i brigom zajednice. 97 miliona je do sada isplaćeno 
za fizičku kulturu, 113 miliona isplatiće se do kraja godine

Komisija za иВогаси imah je delik*atan posao, oba- 
vila ga je savjesno, bilo je tečko utvrditi stanje u klubu.

SARAFIN RUDI (diskusija u prilogu)
BABIĆ ŽIVKO-igtakao da se ova problematika ne gleda 

samo kroz cifre - kroz finansiranje ne rježavaju se problemi 
Stvari treba sagledavati cjelovitije.
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BILKANOVIĆ BORO - Stanje u Ж  "Borac" prezentirano 
u materijalima sagledano je do 31*7#1967* Upravni odUor želi 
da informira SO sa sadašnjim stanjem. SBK je utvrdila 
da je klub poslovaou skladu sa zakonskim propisima. To je 
jedini klbu bez nedozvoljenih radnji u poslovanju i bez 
prekršaja. Od 1.8.1967# do danas dugovanja su oko 2o miliona 
a pribodi oko 11, a negativni saldo 3 miliona. Ova četiri 
mjeseca su najkritičnija u poslovanju kluba. Sklapaju se 
ugovori s igracima i trenerom, obnavljaju se ugovori,naba- 
vka rekvizita, pripreme za takničarsku sezonu itd. Ove 
sezone иВогаси je uspješno startovao, povećali su se lični 
dohotci na osnovu osvojenih bodova i plasmana. Vlastiti 
prihodi sa 40$ pokrivaju rashode. U zadnje vrijeme povećani 
su vanredni prihodi i poduzett veliki broj mjera za pobo- 
ljšanje situacije u klubu. Značajnije mjere sus smanjen 
je broj igrača pod ugovorom sa 22 na 18 što je minimum, 
u ovo prvenstvo se mSlo bez uobičajenih priprema, na put 
ide 16 igrača, koristi se najjeftinije prevozno sredstvo, 
izvršena je revizija besplatnih ulaznica, vršfc se pripreme 
za proslavu 4o godišnjice postojanja, organiziraće se uta- 
kmice koje 6e donijeti nove prihode, sklopljeni su aranž- 
mani na 2,5 miliona za nove reklame,u 182 radne organizacije 
vrše se pripreme za kolektivno učlanjenje uz male članarine, 
povećani su prihodi na utakmicama zbog većibposjeta,kori- 
govan je pravilnik o nagradjivanju igrača. Sve navedene 
mjere su omogučile da su dugovi sad oko 25 miliona manje 
4,5 miliona prihoda, znači oko 21 milion. U 1968. godini 
računa se da bi budžet bio 68 miliona. 38 ili 55$ bilo 
bi učešće kluba a 34 miliona trebali bi drugi da finansi- 
raju, da bi se moglo računati s povratkom u I ligu. Dota- 
cija klubu stagnira već 5 godina, a troškovi rastu. Neri- 
ješeno finansiranje otežava učešće u takmičenju. Kad bi 
bilo sredjeno uprava bi mogla obećati povratak u I ligu.

Ako nema sredstava za saniranje dugova SO bi tre- 
bala da donese Odluku ili preporuku da иВогасг* istupi iz 
II lige, da se izmire obaveze.

IVANIĆ JOVO - U đostavljenim materijaldma je 
mnogo zbrke. иВогаси ima 5o igraža. Samo se traže pare.
Ko će platiti kredit SO?

VIŠIKRUNA VASO - predložio da prvo govore pozvani 
pa onda odbornici.

SARAFIN IRENA - иВогаси ima velike dugove, ko 
pravi račirne bez pokriča? i po čijem naredjenju?

VUKOVIĆ CVIJETIN - U diskusi jama treba se prin- 
cipjelno držati informacija. Skole su žarišta sporta. Od 
25 osnovnih škola samo 5 ima fiskultume dvorane, a od 
toga 2 neupotrebljive. Malo se odvaja na sportsku opremu.
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Fiskultura зе izvodi u učionicama a pod je namazan uljem. 
Nove škole se grade "bez sala. Sala je učionički prostor.
U mnogim školama reducirana je nastava fiskultiire sa 3 na
2 časa nedeljno zbog nedostatka sredstava, nema materijalne 
Uaze. U večini škola zastupljen je minimum časova u višim 
razredima.

PEROVTĆ PETAR - Savjet za fizičku kulturu je 
imao namjepu da inicira razmatranje fizičke kulture , njene 
perspektive. %a nuždu smo stavili i finansiranje na dnevni 
red. Treba da vidimo što možemo učiniti od najmladjih, 
kakve su mogućnosti.

PLAVĆIĆ LTELORAP - SO nije 9 godina raspravljala 
o ppoblemima fizičke kulture. Zabrinjavajuče je stanje 
u školama, nema sala, časova. ^ajednica za obrazovanje 
ne bi smjela davati sredstva ako se ne izvodi nastava. 
Dvorište UTV "Partizan" je zaključano, može se igrati saHo 
ako se plati. Trebalo bi ispitati odnos roditelja i djece 
s jedne strane i nastavnika fiskulture s druge strane.
2o.ooo djece kupuje majice, gačice, zašto 6e im rekviziti 
kad nema nastave. Bolje bi bilo da se te pare ulože u iz- 
gradnju igrališta.

Skolski dispanzer nema veze sa školama, daje 
uvjerenje o oslobodjenju od fiskulture. Sportska ambulanta 
je potrebna za kvalitetni sport. U materijalima ispuštena je 
sportska aktivnost Celuloze, plivački i vaterpolo klb-ub.
0 Borcu je teško govoriti. Lični rashodi su 31 milion, a 
prosjek ličnih dohodaka igrača 7б.ооо. Predlaže da se da 
Borcu prema mogučnostima SO-e, da se potreba uskladi. 
Zažaže^da se svima daju pare po procentu.

BILKANOVIĆ BORO - Obaveze "Borca” su prema tre- 
neru i igračima za neisplađene lične dohotke.

FILIPOVIĆ SAPET - G-ovorim kao odbornik i kao čov- 
jek zadužen za finansije "Borca". So je dala loo miliona 
za fiskulturu. Što svi proizvedu, dvije djelatnosti poj^edu. 
Treba izboriti ravnopravan tretman fiskulture sa drugim 
predmetima u školama. Fiskulturu (nastavu) treba finansi- 
rati iz sredstava Zajednice obrazovanja. Izgradnja sport- 
ske hale imala bi višestruke koristi. "Borac" gleda 2 do
3 hiljade Ijudi. Zalaže se za finansiranje po gledaocu i za 
fiskulturu i kulturu! "Borac" radi bez para,obaveze su 
25,856.175 din. Pitanje je likvidirati ili ostati!. Niko
ne radi iz straha ve6 iz Ijubavi prena "Borcu".

U ovoj situaciji potrebna je dotacija 16 miliona
1 garancija kod banke na lo miliona.
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"Borac" ima obaveze prema treneru, igračima, osoblju/. Te 
obaveze proiaticu iz ugovora, hranarine i poetignutog uspje- 
hafobaveze klubovima.

Predlaže da se daju sredstva i garancija na lo 
miliona. U toku je i akcija prikupljanja članarine. Rukome- 
tnom klubu treba dati pare.

Pretsjedavajući Babić Sivko predlaže sljedeće: da se 
daljnja diskusija vodi u dva dijela prvi o materijalu izuzev 
finansiranja "Borca" i drugi dio o "Borcu" i da se diskutanti 
prijave pismeno, te pozivajući se na Poslovnik da se disku- 
sija ogranići na 5 minuta. Prijedlozi su usvojeni.

POPOVIĆ Ж § 0  - Zalaže se za razmatranje problema 
fizičke kulture. Protiv je omjera 1:1 kvalitetni prema maso- 
vnom sportu, trebalo bi finansirati po zadacima. Smatra da 
je tačka 4. Zaključka suvična, mora se pretresti kad se 
ukaže potreba. Tačka 5 b -  nerealan zaključak za igraličta. 
Nastava fiskulture može se obavljati i napolju. Po tački 7 
da se da čuvanje bicikla SOFKi. Tač. 8 pita možemo li to 
pravno uraditi i kako? ZafBorac"£ u cjelini da finansiramo 
1 :1 prihod i dotacija. Treba izraditi program finansiranja 
pa da se o njemu odlučimo.

ZEBA VLADO - Diskusije o fizičkoj kulturi treba voditi u mjesnim zajednicaraa. U školama je nedovoljno nastate
fiskulture. Sredstva i objekti su problem* Delikvencija mla- 
dih je u porastu, mogla bi se smanjiti organizovanjem sport- 
skih priredbi. Sredstva se daju SOFKi a igraličta su zat- 
vorena. Omladinske organizacije treba da se bave problemom 
sporta. Program SOPK-e bi trebao da bude širok-sport i rek- 
reacija. (Da li će Ada biti objekt za rekreaciju?). Nagradji- 
vanje nastavnika, trenera,igrača, prednjaka itd. dovodi do 
podvojenosti. Treba finansirati program.

FAIL IVICA - Materijali i preporuke koje smo dobili 
ne leže, tendenciozni su. U početku se sugerise sta da se 
čita. Niko ne daje ovoliko ko mi iz budžeta za sport. Preko- 
račili smo ta sredstva za duplo. Uemamo sportskih objekata 
koliko je potrebno. Osim toga mnoga igraličta su zatvorenog 
tipa ^Učiteljska čkola) i nisu za masovni sport. Koj9/šta 
uradio,uradio (sanirajmo dugove, ali od 1 .1 .1968. iz budžeta 
dajmo prema kvalitetu, povećanje kvaliteta davanje dotacija, 
smanjenje kvaliteta - manje dotacije.

SOLAJA JEFTO - izradimo program razvoja, izgradnje 
sportskih objekata po naseljima. Moglo bi se računati na po- 
moć gradjana i omladine pri izgradnji. ?irimo sportsku aktiv- 
nost na teritoriju cijele opštine. Treba pomoći i prigradskim 
naseljima i na području mjesnih ureda.

PEPINOVIĆ DRAG-0 - najviče se priča o Borcu i SOPKi. 
Treba diskutovati o nastavi fiskulture u osnovnim školama. 
Zakon o osnovnoj školi je sve to regulirao. Djeca trebaju da
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sposobna sa armiju. Nema đovoljno rekvizita, ima Skola 
gdje đolazi 1 lopta na odjelenje. Zaostalo se sa nastavom 
fiskulture. Diskusija je šarolika, ne razumijemo dovoljno 
materiju.

SANAPIN RUDOLF (diskusija u prilogu)
IBRAHIMBEG-OVIĆ ĆALTIL - Pizidko vaspitanje se 

obavlja u svim osnovnim školama ali u nižim razredima je 
izvode uditelji koji su nestružni. Negdje se nejizvodi 
nastava u vi§im razredima. Fizičko vaspitanje mora da se 
obavlja u svim školama. Ko nema salu izvode 2 časa neđeljno 
a ko ima 3 časa. T-Tnoge Skole nemaju zemljigte za izvodje- 
nje fiskulture. Treba obezbjediti skolama zemljište.
Zasada je nedostatak opreme i materijalnih mogučnosti 
veliki problem. Kad зе tri problemi rijese, jednog dana, 
škole će biti centri kvalitetnog sporta. Treba njego- 
vati i kult\rre (ne sport na uštrb kulture) . Prijeđlog 
je ВОЖ-е da se Gradski stadion da f,Borcun na 5 godina.
La liće "Borac11 opravljati i odrzavagi ga?

HAZNABAR SU.TAJO - (diskusija u prilogu)
ALEKSIĆ 30GBAN - Vidimo nema sredstava, treba 

se truditi da postignemo rezultate s onim što imamo.
To se može postiči uz bolju organizaciju. TT radnim orga- 
nizacijama s malo volje može se postići mnogo. U mojoj 
radnoj organizaciji napravili smo 3 igrališta za odbojku, 
144 radnika bavi se odbojkom (poslije rada se ostaje 
da se igra). MoŽe tako da se uradi i u školama, samo 
malo sredstava i volje. Radničke sportske igre su slabo 
organizovane pa se prestalo sa takmičenjem. Trebalo 
bi izgraditi Sportski centar radnim akcijama, dati 
samo materijal. Svakako treba preko sporta povezati 
radničku i školsku omladinu.

SMSAN SLAVKO - Odbornici treba da se izjasne 
o zaključcima. Savjet za fizičku kulturu se dugo bavio 
ovom problematikom, ЗОЖ-а daje podršku, ne možemo-mi 
naći bolja rješenja. Ja зат za sve zaključke 03im tačke 
7. jer зе natura ij ešenj e. Pitanje Borca zavisi samo od 
iznosa. 0 stanju i problemima u oblasti fizičke kulture 
trebamo podržati zaključke.

OSMANČBVIĆ SABAHDDiri - Tačka 2. ide na sigur- 
nost finansiranja. Treba vidjeti kolika su 3redstva pa 
da se ide na program. Zaključke treba podržati. Samo 5-8̂  
djece nije obuhvaćeno nastavom fiskulture. Treba izboriti 
isti tretman fiskulture i drugih predmeta. Postoje uvjeti 
za osnivanje sportske ambulante.
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BABIĆ ŽIVKO - jedinstveni smo u diskusiji, postignuti su 
dobri rezultati, ujednačeni su stavovi oko vrhunskog sporta 
i nastave fiskulture. Na saključke ima prigovora, pogotovo 
na kriterij finansiranja, neki problemi su načeti,recimo 
učešće mjesnih zajednica i radnih organizacija. TTiglim da 
je holje da zaključke donesemo kasnije, a da sad oformimo 
jednu komisiju koja hi formulirala zaključke. П komisiju 
za zaključke iz ohlastijfizičke kulture i 3porta predlaženi 
su: Vukič Ante, pretsjednik, Plavčić Milorad,Verem Ahmet, 
Ihrahimhegovič Ćamil, Pepinović Brago, Pilipović Safet,
Zeha Vlado, Savjak Miroslav, Perović Petar i Romčević Vla- 
do. Komisija ima zadatakda za mjesec dana formulira zaključ- 
ke i da ih podnese S0#

Ovaj prijedlog jednoglasno je usvojen.
Na početku diskusije o !,Вогсии pretsj edavajući Bahić 

Živko je potsjetio odhornike da imaju u vidu finansijske mo- 
gućnosti SO (postoje mnogi zahtjevi kroz rehalansj,tsvima 
se ne može udovoljiti).

IBRAHIMBEG-OVT6 DŽEVAB - Bilo je zaključaka za i pro- 
tiv, međjutim djelimično rješavanje ugrožava standard fizi- 
čke kulture. Sto se tiče f,BorcaM tu je pravi haos, neki 
vele ne treha, zavisi kako ko to sve shvata. Вогса treha 
finansirati kroz mogućnosti naše komune, ne sagledavamo pot- 
rehe Borca i njegovu ulogu reprezent5nata|u vrhunskom sportu. 
Boćemo u situaciju da u HBorcu,f niko neće htjeti raditi,jer 
svi mi samo galamimo, Nova uprava radi kvalitetnije. Zamje- 
ram što je članarina neirrganizovana. Svakako pronaći mogu- 
ćnost saniranja MBorcaff. Predložio hih posehno odvajanje 
srećfebava, a ne hudžetskih mogućnosti.

BABIĆ ŽIVKO - nemamo para po zahtjevu.
VlgEKRUNA VASO - Borac nas je doveo u situaciju da 

mu moramo pomoći. Predlaže da se da lo miliona iz hudžeta 
a za 16 da mu se da garancija. Za SO to је velika žrtva.
U ovoj situaciji pretstavljam sehe a ne hirače.

MIDŽIĆ ZLATKO - predlaže saniranje dugova sa 16 mi- 
liona a da se da krediti lo miliona. Sa 16 miliona Borac 
hi stao na čvrste noge. Teško je hiti član uprave.

SEKSAN SLAVKO - Para nemamo. Mora se finansirati je- 
dari dio iz rehalansa ili iz rezerve. Ako treha ući u pasivu 
dogodine, garanciju za kredit dati štimulativno.

POPOVIĆ MIŠO - predlaže za ono što ne može čekati 
da se odmah isplati Г7.ооо,оо SOFKi, 12.ooo,oo "Nikici Pav- 
lićff 80.000,00 f,Borcuff i da se da garancija na 16 miliona 
Borcu.

BABIĆ ŽIVKO u ime Vukića Ante i Djurana Vlade iznosi 
zajednički prijedlog da se Borcu da lo miliona iz budžetske 
rezerve a na 16 miliona da se da g a r a n c i j a 1968 B-orac 
-hixinmehao da otplaeuje ili 1969.. SQ jla otplati. ostatak.
р ^ Л

jia oTpiati очбагЂак,
^ f _ ____ _ ^



На i z j a š n j a v a t i  se  o v i s i n i  d o t a c i je  za  id u ću  go d in u .

SATET FILIPOVIĆ -  I s t i ć e  da su. v e l ik e  launate kod ban - 
k e . P r e d la ž e  da se  da i z  r e z e r v e  lo  n i l i o n a ,  6 i z  r e b a la n s a  i  
na lo  da se  da g a r a n c i ja  na k r e d i t .

PLAVČIĆ I.HLORAD -  s la ž e  se sa  p rije d lo g o m  P i l i p o v i ć a  
s  tim  da ako Borac ne b i  uredno o tp la č iv a o  k r e o .it ( ta d  b i  mu 
se  um anjio iz n o s  d o t a c i je  z a  1968. godin u  z a  n e ip p la ć e n i i z  -  
nos b a n k i.

Večinom  g la s o v a  i  7 p r o t i v ,  u sv o je n  j e  p r i je d lo g  da 
se  Ж  иВ огас” i z  b u d žetsk e  r e z e r v e  da lo  m ilio n a , 6 i z  r e b a la n -  
s a ,  a  na lo  m ilio n a  da se  da g a r a n c i ja  kod banke.

Zatim  se  g la s a lo  o p r ig e d lo g u  da se  SOFKi i z  b u d ž e t-  
ske r e z e r v e  d o d je l i  37»ooo,oo. P r i je d lo g  je  odbačen večinom  
g la s o v a  i  jednim  s a .  I  p r i je d lo g  da se SOFKi da 80.000,00 де 
odbačen vecinom  g la s o v a  i  lo  z a .

Večinom g la s o v a  j e  U svojen p r i jo d lo g  da se  SOFKi i z  
b u d žetske  r e z e r v e  d o d je l i  17.000,00 d in a ra  z a  opravku zgrad e  i  
2 o .o o o ,o o  d in a ra  iz .  re b a la n s k a  za  s t im u lir a n je  s t r u čn ih k a d ro - 
v a .

Jed n oglasn o j e  u svojen o da se  Sukometuom klu b u  иВ огас” 
i z  b u d žetsk e  r e z e r v e  i s p l a t i  2 o .o o o ,c o  d in a r a .

Po 4  t a č k i  -  R je š e n ja  i  z a k i ju č c i  i z  o b la s t i  im ovinsko 
p ra v n ih  oHIasfci -  I z v j e s t i l a c  j e  b io  H asan bašić N i j s a .

Ova ta č k a  u svo jen a  j e  je d n o g la sn o .

Po 5 t a č k i  a )  I s p l a t a  i z  b u d žetsk e  r e z e r v e  S e k r e ta r i ja -  
tu  narodne od'bran” ^0.000,00 d in a ra  -  i z v j e s t i l a c  Зе b io  Djubo 
R e f ik .

Ova ta č k a  u sv o je n a  j e  je d n o g la s n o .

b) Jed n oglasn o j e  u svojen o da se  i z  b u d žetsk e  r e z e r v e  
Šahcvskom kl^ubu " N ik ic a  P a v l i ć ” i s p l a t i  12 .000,00 d in a r a .

O s ta le  ta č k e  su  s k in u te  s  dnevnog r e d a , s  tim  da budu 
na s l i j e d e ć o j  s j e d n i c i  SO.

P r e ts je d a v a ^ u ć i j e  z a k l ju č io  s je d n ic u  u 15 , co s a t i .
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ZAPISNIČAR 
A la g ić  Ib ro

JEDAVAJTJĆI 
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D Л £ V II I H E D
sjcdnicu Skupćtine op tino Hanja Luka od 13*11»1967. o’ino

^  1» Analiza o atanj i ргођ1о:и1ига f*izi£ te ихт.шо i 
sporta na banjaludkoj komui,

^"^2, Informacija o realiz-г iji aredctava вјев og aaoodoprl-
noua*

3» Infoi'macija o izvr enoj InepekoiJelcoJ kontroli u pri- 
v-j. »oa ooktoru od 1.1.do 15.9.1967.sođince

a k  4 . In fo rm a c ija  o nedozvolJenoj  t r g o v i . i i  na pođručju op- 
2: ш о  Боаја Lu :a,

» 5. iječenja i zakljuoci iz oblaati imovin:ko-pravnih ob- 
I i: Ш

a) o u id ; i j j r je e \ .00 Banja Lttka broj sоЗ/У-~'-3-131/1-51
od 16.5.1969.godine o dodjeli zemljiata za izgrađnju porodicne
з rnbone zgrade Grabovae uiloradu.

b) o ukidanju rječenja ГОО Banja Luka broJ* 3/7-i>'T"314/l 
o.S 1-.7.1959.S dine o dodjeli zemljicta za i gr dnju уо i5ne 
3tanbmie zgrade Topalović Jovi.

e) o utvrdjivanju oputog interesa zaizgrađ -ju objekata 
jftibri.o ccluloze iviakoze. radi adminiatrativnog pr- oca zcnlji -ta 
u ::.o.7rbaaja. ш  којеш pr-ivo ko iuoenja ima ŽTP,

d) o dodjeli nacionalizova og neiz ,radjeno п jevinskog 
z>!.dLjiata ranijo vlauničtvo Ijt.urdarevio Ibriša, Stan - .оа pre u— 
zoću Danjaluka. rodi pročirenja ulioe Hjuba KobaSlića,

e) o dodjuli naoicmalizovano ; neiznrad јело/* ■ idjevin- 
ol:a ; sealjiSta. ranije vla ništvo Vi2ić Jusufa i dr• Stanbenom pre u- 
zoću Hanjaluka, radi proširen a ulice Hr lće 23ukić,

f) o dodjeli nacionalizcvauog neizgradjenos gridjevinskog 
seiiljiSta, ranije vlasničtvo Savić Vlado i dr. S anbe ои praduze- 
ću danjaluka, rađi izgrađnjo stan eno zgrade,

z)o davanju aagla-aoati za prodaju - -rade u .oreču, 
h) 0 lzmjoui Rjcšenja o dodjeli gradjevine or neizgrdjo« 

nog za .ljiSta u druatve. oj svojiui, radi dogradnje p ićne s an- 
bo o з ;r le.
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NAKilAMI Ш Ш  rt/iD

^  Л_ ( u )  Infort^aci ja  o nekim pitanjima ia«raДг*,;о i  so arnisa-
o i je  putne ctreže, ( Rončović / la lo )

Imenovanje Komi&ije ssa izradu ји?оsi'uau r  a 30 
xyS0.tcjodinu, (Kuz:/ianovič Rajko)

Уу^/^Г) jfrtvr -a R.joSo ja pre ;s jednika o foruir ■ ' : koi d a ije  
Sc oo iJ  зајдаа (Kuzitanovič Rajko)

#r 4 . lo a .- 'la ta  'iz luidSotolce rezervot
®  a ) So:сгe t a r i ј a tu  fiarodne odbraae 4 0 .0 0 0 ,', d in a ra  

^ b )  Žahovskom klu bu  " l i ik ic a  i a v l i ć ” 12 * i-  » 0 i i o a r a


